
 

Frågor inför årlig miljöuppföljning med SRV återvinning AB (SRV) i samband med 
klimat- och miljöutskottets sammanträde 19 november 2024  
 

1. Klimat- och miljöutskottet är intresserade av hur miljöarbetet genomförs och 
om det finns en struktur för det, både i kärnuppdrag och i det egna interna 
arbetet. Hur bedriver SRV miljöarbetet  
a) i verksamhetens kärnuppdrag (till exempel logistik vid hämtning av 
hushållsavfall, drift av återvinningsstationer och återvinningscentraler m.m.), 
och 
b) internt inom er egen verksamhet (till exempel bolagets fordon, inköp, 
lokaler/anläggningar etc.)? 
 
 

2. Kan SRV berätta om hur status ser ut med deponier, exempelvis läckage vid 
Sofielund? 

 
 

3. Från 1 januari 2027 ska kommunen tillhandahålla fastighetsnära insamling (FNI) 
av de vanliga förpackningsslagen (papper och kartong, plast, metall och färgat 
och ofärgat glas) från alla hushåll, samt lättillgängliga insamlingsplatser för bland 
annat skrymmande förpackningar (LIP). 

 Kan SRV redogöra för planen för införandet av FNI? 
 Vilken plan/strategi har SRV för befintliga återvinningsstationer när den nya 

lagstiftningen för LIP träder i kraft? 
 
 

4. Vilken strategi har SRV gällande kommunens långsiktiga och övergripande 
samhällsplanering och hur verkar bolaget för att säkerställa behov utifrån 
bolagets uppdrag i dessa processer? 

 
 

5. Kan SRV berätta om konkreta alternativa lösningar för insamling av grovavfall 
som redan finns, eller som ska testas i kommunen (mobil insamling)? Vilka 
miljöeffekter och verksamhetseffekter ser ni till följd av dessa lösningar?  
 
 

6. Kan SRV redogöra status för arbetet med returpunkt?  
 


